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ZÁPIS Č. 8 ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY ESF MU ZE DNE 6. PROSINCE 2010 

 
Přítomni: dle prezenční listiny (Ing. Ivo Hloţánek, prof. Ing. Štefan Majtán, CSc. se 

účastnili od bodu č. 3) 

Program:  

1. Slavnostní předání ceny děkana ESF MU pro rok 2010 

2. Informace děkana o aktuálním vývoji ESF 

3. Návrh akreditace habilitačního řízení oboru Veřejná ekonomie 

4. Návrh na sloţení hodnotící komise pro řízení ke jmenování profesorem doc. RNDr. 

Milana Viturky, CSc. 

5. Návrh na jmenování a odvolání člena oborové rady Finance a účetnictví 

6. Návrh na doplnění a odvolání školitelů DSP 

7. Různé 

V úvodu pan děkan přivítal přítomné na zasedání vědecké rady. 

1. SLAVNOSTNÍ PŘEDÁNÍ CENY DĚKANA ESF MU PRO ROK 2010 

Prvním bodem jednání bylo vyhlášení výsledků soutěţe o cenu děkana ESF pro rok 2010. Cena 

byla udělena doc. Ing. Liboru Žídkovi, Ph.D. (1. místo v kategorii monografie a 2. místo 
v kategorii vědecký článek) a Ing. Robertu Jahodovi, Ph.D. a Mgr. Jiřímu Špalkovi, Ph.D. 

(1. místo v kategorii vědecký článek).  

Výsledky soutěţe oznámila přítomným proděkanka pro vědu, výzkum a DSP doc. PhDr. Růţena 

Lukášová, CSc. a představila oceněné. Děkan doc. JUDr. Ivan Malý, CSc. předal oceněným 

diplomy. 

2. INFORMACE DĚKANA O AKTUÁLNÍM VÝVOJI ESF 

Děkan přítomné členy vědecké rady seznámil se závěry komise o sporném vykazování 

publikací na ESF, se situací ohledně voleb akademického senátu a přípravou dlouhodobého 

záměr ESF 2011-2015.  

3. NÁVRH AKREDITACE HABILITAČNÍHO ŘÍZENÍ OBORU VEŘEJNÁ EKONOMIE 

Návrh akreditace habilitačního řízení oboru Veřejná ekonomie prezentovala proděkanka pro 

vědu, výzkum a doktorský studijní program doc. PhDr. Růţena Lukášová, CSc. Pan děkan 
členům VR vysvětlil důvod podání ţádosti akreditace pouze habilitačního řízení oboru Veřejná 

ekonomie. 

Následovalo hlasování o návrhu akreditace habilitačního řízení oboru Veřejná ekonomie. 

Členové vědecké rady návrh schválili (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 17, 
záporných 0, zdrţel se hlasování 1).  
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4. NÁVRH NA SLOŽENÍ HODNOTÍCÍ KOMISE PRO ŘÍZENÍ KE JMENOVÁNÍ PROFESOREM 

doc. RNDr. MILANA VITURKY, CSc. 

Vědecké radě byl předloţen návrh na sloţení hodnotící komise pro řízení ke jmenování profesorem 
doc. RNDr. Milana Viturky, CSc. v oboru Hospodářská politika na ESF. 

Paní proděkanka doc. PhDr. Růţena Lukášová, CSc. představila odbornou charakteristiku uchazeče a 
pan děkan seznámil členy vědecké rady s navrhovanými členy hodnotící komise. 

předseda:  prof. Ing. Milan Ţák, CSc., MU Brno 

členové:   prof. Ing. Antonín Slaný, CSc., MU Brno 
   prof. Ing. Jaroslav Macháček, CSc., VŠE Praha 

   prof. Ing. Miroslav Hučka, CSc., VŠB-TU Ostrava 
    prof. RNDr. Viliam Lauko, CSc., UK Bratislava 

 

Návrh na sloţení hodnotící komise pro řízení ke jmenování profesorem členové vědecké rady schválili 

(počet přítomných členů 18, kladných hlasů 17, záporných 0, zdrţel se hlasování 1). 

 

5. NÁVRH NA JMENOVÁNÍ A ODVOLÁNÍ ČLENA OBOROVÉ RADY FINANCE A 

ÚČETNICTVÍ 

 

Vědecké radě byl předloţen návrh na odvolání člena oborové rady Finance a účetnictví doc. Ing. 
Boţeny Petrjánošové, CSc. a zároveň návrh na jmenování člena oborové rady Finance a účetnictví 

prof. Ing. Evy Horvátové, CSc.  

Doc. Ing. Jaroslav Sedláček, CSc., jako předseda oborové rady Finance a účetnictví členy vědecké 

rady, seznámil s důvody odvolání a jmenování. Doc. Petrjánošová rezignovala na členství v oborové 
radě Finance a účetnictví a prof. Horvátová se nabídla ke spolupráci a školitelství doktorandů doc. 

Petrjánošové.  

Návrh členové vědecké rady jednohlasně schválili (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 18, 
záporných 0, zdrţel se hlasování 0). 

 

6. NÁVRH NA DOPLNĚNÍ A ODVOLÁNÍ ŠKOLITELŮ DSP 

Pan děkan představil návrh na doplnění školitelů a členům VR osvětlil situaci ohledně 

nehabilitovaných školitelů. Děkan předal slovo doc. Sedláčkovi, jako předsedovi oborové rady Finance 
a účetnictví, aby členy VR blíţe seznámil s navrţenými školiteli ke jmenování a odvolání. 

Členové vědecké rady se shodli, ţe by měl být fakultou vyvíjen tlak na školitele, kteří mají 

dlouhodobou vědecko-výzkumnou a pedagogickou praxi k zahájení habilitačního řízení. Ke kaţdému 
navrhovanému jmenování a odvolání proběhlo hlasování. 
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 NÁVRH NA JMENOVÁNÍ 

prof. Ing. Oldřich Rejnuš, CSc.    (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 17, záporných 0, 
zdrţel se hlasování 1) - návrh byl přijat 

doc. Ing. Martin Svoboda, Ph.D.  (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 13, záporných 1, 

zdrţel se hlasování 4) - návrh byl přijat 
Doc. Svoboda byl jmenován školitelem pro jeho stávající doktorské studenty: Ing. Aleše Jelínka, 

Ing. Dionýze Horvátha, Ing. Dagmar Linnertovou, Ing. Petra Málka, Ing. Petra Mokřičku, Ing. 
Davida Rozumka, Ing. Miroslavu Šikulovou. 

 
Ing. František Řezáč, Ph.D. pro studenta Ing. et Ing. Martina Cupala s tématem disertační práce 

Oceňování pojištěného majetku 
(počet přítomných členů 18, kladných hlasů 11, záporných 

0, zdrţel se hlasování 7) - návrh nebyl přijat 

Všichni navrhovaní školitelé ke jmenování byli schváleni mimo Ing. Františka Řezáče, Ph.D., 
který nezískal souhlas dvoutřetinové většiny přítomných.  

NÁVRH NA ODVOLÁNÍ 

Ing. František Kalouda, CSc., MBA (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 16, záporných 0, 
zdrţel se hlasování 2) - návrh byl přijat 

Ing. Zuzana Kříţová, Ph.D.            (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 17, záporných 0, 

zdrţel se hlasování 1) - návrh byl přijat 
Ing. Miroslav Sponer, Ph.D.           (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 18, záporných 0, 

zdrţel se hlasování 0) - návrh byl přijat 
JUDr. Jindřiška Šedová, CSc.         (počet přítomných členů 18, kladných hlasů 14, záporných 0, 

zdrţel se hlasování 4) - návrh byl přijat 
 

Všichni navrhovaní školitelé k odvolání byli schváleni.  

 

7. RŮZNÉ 

Na závěr jednání pan děkan poděkoval přítomným za účast a informoval je o dalším 
předpokládaném jednání vědecké rady (28. března 2011, od 10:00 hodin). 

 

 

 

Viděl:  doc. JUDr. Ivan Malý, CSc. 

Zapsala: RNDr. Michaela Křivanová 


